

## Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten

**Dato: 08-05-24 Tid: 17:51:05**



Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer hinanden og byder velkommen til nye.

**Referent: Tore**

**Ordstyrer: Erlend**

**Tilstede: Tore, Eik, Bertram, Paul (elklub), Mathias, Sif, Simon(e), Jonathan, Michelle, Erlend**

---

### Dagsorden:

1. Opsamling på arbejdsdag

Ting som er blevet bygget: Flot hegn, skaterampe, blomsterkasser, bæk.

Det var en rigtig god dag. Fedt også at lave noget med skater-keld og Log Ladies (vores naboer).

Fedt at der var mad hele dagen!

2. Projekter til fremtidige arbejdsdag: Hyldesystem i køkkenet.

3. Status på Rotteræs

25 maj er der cykelløb/sommerfest. Flere arrangører/frivillige er velkomne. Der kommer link ud i signal-chat igen efter mødet.

Der er styr på lyd, lys, DJ og Mate sponsorat. Mangler præmie, afspærringsbånd, grill, alkoholbivilling (johan søger) men der er gåpåmod ifht at skaffe det.

Der kommer også et graffiti crew og maler den ene container mod betaling af maling (1500kr som gerne skulle tjenes ind i baren til arrangementet)

Der skal laves plakater, men de er undervejs.

4. Status og drøftelse af Fremtidens Frederiksbø. (Ørådsmøder, seismonaut, arbejdsgruppe)

Johan har lavet en god udredning af situationen som findes i Signal-gruppen.

Ørådsrepræsentanterne ønsker at være flere til at deles om tjansen så den bedre kan rotere. Erlend og til dels Sif sidder med den og vil virkelig gerne være flere om at tage til møderne.

5. Drøftelse af deltagelse på aktiv sommer

Ingen ved hvad punktet handler om?

6. Oplæg til idé om nyt mountainbike hold

Udskudt til næste møde.

7. Orientering om køb af brandslukkere

Der er sat brandslukkere op i værkstedet. Orienter dig i værkstedet om deres placering næste gang du kigger forbi :) Det er pulverslukkere som kan bruges til brand i el også.

8. Status på containerprojekt

Der er søgt penge til endnu en container. Vi mangler stadig midler til at søge byggetilladelse. Men arbejdet fortsætter.

9. Orientering om Cykeltutten er kommet på Mastodon

Tjek

10. Status på sysleklubben

Sysleklubben er stadig en gang om måneden hver d. 1. søndag. Næste gang 2. Juni vil Åse gerne stå for en t-shirt silketryk workshop med motiverne fra cykelfestivalen.

Tag en trøje eller noget stof med som du gerne vil have flotte tryk på!

11. Evt.

1. Åben Ø: Torsdag d. 30 maj (kl. 15-19) skal vi holde åbent (jævnfør partnerskabsaftlen). Planen er at holde åbent værksted og vise cykelfilm. Hvis nogen har lyst til at lave ekstra spas eller andet på dagen er det meget velkomment.
2. En lille gruppe mødes fredag d. 10/5 kl 12 på mejeriet for at snakke om en forenings-arbejdsdag med fokus på "hjerne"-arbejde. Gruppen vil gerne lave et oplæg til en arbejdsdag hvor vi har tid og rum til at snakke sammen om hvordan vi som forening har det og hvordan åbent-værksted kan blive mere bæredygtigt mm.  
Skriv til Tore, Sif eller Frederik hvis du vil være med.